

Title (en)
Massage apparatus.

Title (de)
Massagegerät.

Title (fr)
Appareil de massage.

Publication
EP 0619996 A1 19941019 (DE)

Application
EP 93120696 A 19931223

Priority
DE 4312326 A 19930415

Abstract (en)

The invention describes a massage apparatus 10 for rolling massage of skin and reflex zones of the human body, in which a wheel shaft 24 which is located in arch shape on a handle is provided with massage rings or rolling bodies 26 mounted thereon so as to be freely rotatable. These massage rings or rolling bodies are each provided with projections 28 which are evenly distributed in the circumferential direction and are preferably made of needle tips. In order to ensure an optimum massaging effect the invention proposes that the wheel shaft 24 carrying the massage rings or rolling bodies 26 be mounted with the handle 12 in a connection 30, 32, 34, 36 which is resilient at least to a limited extent transversely to its longitudinal direction. <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird ein Massagegerät 10 zur Rollmassage von Haut- und Reflexzonen am menschlichen Körper beschrieben, bei dem eine an einem Handgriff gewölbt sitzende Achse 24 mit frei drehbar darauf gelagerten Massageringen oder Rollkörpern 26 versehen ist, die jeweils mit in Umfangsrichtung gleichmäßig verteilt angeordneten Vorsprüngen 28 versehen sind, welche vorzugsweise aus Nadelspitzen bestehen. Zur Sicherstellung einer optimalen Massagewirkung ist vorgesehen, daß die die Massageringe bzw. Rollkörper 26 tragende Achse 24 mit dem Handgriff 12 in einer quer zu ihrer Längsrichtung wenigstens begrenzt elastisch nachgiebigen Verbindung 30, 32, 34, 36 gehalten ist. <IMAGE>

IPC 1-7

A61H 15/00

IPC 8 full level

A61H 15/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61H 15/0092 (2013.01); A61H 2015/0057 (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] EP 0282173 A1 19880914 - SATO ATUHIKO
- [X] DE 850781 C 19520929 - WAGNER FELIX
- [X] US 1513475 A 19241028 - CORNELIUS BELL JOHN
- [X] US 1910490 A 19330523 - LUCAS CLYDE L
- [X] FR 1218923 A 19600513
- [Y] DE 36174 C
- [Y] EP 0336641 A2 19891011 - LINGNER & FISCHER GMBH [DE]

Cited by

US9649483B2; EP1764129A1; RU2477119C2; US2010042050A1; AU2008237775B2; US8721574B2; WO2010027188A3; WO2008125798A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0619996 A1 19941019; EP 0619996 B1 19990908; AT E184187 T1 19990915; DE 4312326 A1 19941020; DE 59309769 D1 19991014

DOCDB simple family (application)

EP 93120696 A 19931223; AT 93120696 T 19931223; DE 4312326 A 19930415; DE 59309769 T 19931223